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VELJA GOVORJENA BESEDA! 
 

 
 

Nagovor predsednice vlade na tradicionalnem novolet nem sprejemu širšega vodstva 

Policije 

Tacen, 30. december 2013 

 

Dragi komandirji in dve komandirki policijskih postaj, direktorji policijskih uprav, 

policistke in policisti, 

spoštovani gostje. 

 

Iskrena hvala za povabilo na vaš tradicionalni novoletni sprejem, ki se ga 

udeležujem z velikim veseljem. Moje obveznosti mi ne dopuščajo, da bi se vam 

za vaše delo zahvalila tolikokrat, kolikor bi si vi to zaslužili, zato mi dovolite, da 

to storim danes in naj velja za celo leto. 

 

Letošnje in lansko leto sta s seboj za celotno državo, še posebej pa za vas, 

policistke in policiste, prinesli veliko izzivov. Od protestov v tem času lani, pa do 

zadnjih preiskav na področju korupcije in gospodarskega kriminala pred nekaj 

dnevi. V vaše delo ne želim in ne bom nikoli posegala. Hkrati pa nočem, da bi 

imeli občutek, da vaših prizadevanj in velikega dela, ki ga opravljate, ne 

podpiram in ne cenim. Nasprotno, menim, da svoje delo opravljate zakonito, 

strokovno in učinkovito, kar se odraža v slovenski družbi. 

 

V naši državi se, tudi po vaši zaslugi, počutim varno. Prepričana sem, da ne bi 

mogla voditi države, kjer se tako jaz, kot naši državljani ne bi počutili varne. In 

to je vaša zasluga, saj pri svojem delu spoštujete človekove pravice in 

svoboščine, pa tudi vrednote, ki policistov ne opredeljuje le kot strokovnjakov, 

temveč tudi kot ljudi. 

 



 

Prometna varnost je bila v letošnjem letu najboljša v zadnjih dvajsetih letih. V 

prvih enajstih mesecih se je zgodilo 16 odstotkov manj prometnih  nesreč  kot 

leto poprej, manj oseb je na cestah izgubilo življenje. Prometne nesreče v 

zadnjem mesecu so to statistiko nekoliko poslabšale, a še vedno lahko rečemo, 

da so ti  rezultati dobri in so posledica odlično opravljenega dela na  področju  

prometne  varnosti. 

 

Vsekakor ne morem mimo dela, ki ga je kriminalistična policija v zadnjem 

obdobju opravila pri preiskovanju gospodarskega kriminala in korupcije. Zaradi 

vašega dela, tako od državljanov, kot tudi od novinarjev, v zadnjem času 

večkrat slišim, da se v Sloveniji »vseeno nekaj premika« in da zakoni za vse 

veljajo enako. Javnosti ste vrnili zaupanje v organe pregona, in dokazali, da 

nihče ni nedotakljiv. Na tej težki poti vam zato želim veliko uspeha, saj je 

nedvomno prava in bo našo državo in družbo naredila boljšo. 

 

Omeniti moram še en projekt, v katerem ste se nedvomno izkazali – to je 

uspešno varovanje varnostno in logistično izjemno zahtevnega evropskega 

prvenstva v košarki. Tudi zaradi vašega dela je projekt eden izmed 

najuspešnejših dogodkov lanskega dela. 

 

Seveda pa letošnje leto ni minilo brez negativnih novic povezanih z delom 

policijskih služb, ki pa niso vaša krivda. Slovenija je že peto leto zapored žrtev 

globalne finančne in gospodarske krize, kar se odraža v javnofinančnem 

položaju javne uprave. Sredstva za policijo, so se kljub trdemu boju vašega 

ministra in sindikatov, v zadnjih letih, zmanjševala. Vendar želim, da veste: 

Četudi zategujemo pas, bomo poskrbeli, da bodo službe, kot je policija, lahko 

delovale. 

 

Policija je institucija, ki ima v naši družbi pomembno mesto. Ljudje ji zaupamo in  

to se odraža na vrsto načinov. Podpora politikom, ter institucijam, kot so vlada, 

državni zbor in tožilstvo, ni na zavidljivi ravni. Policija pa med vsemi institucijami 

v državi še vedno uživa eno najvišjih stopenj zaupanja javnosti. Kljub čedalje 

večjemu obsegu dela, je čedalje manj pritožb na postopke policistov, in to je 

rezultat izjemnega truda vseh zaposlenih. 



 

 

Prepričana sem, da bo zaradi vašega truda in dela, Slovenija tudi v prihodnje 

varna država. Zavedam se, da cilja, to je predvsem izhod iz gospodarske krize, 

še nismo dosegli. A sem prepričana, da smo na pravi poti in da bomo s 

sodelovanjem in solidarnostjo skupaj zgradili takšno državo, kot si jo želimo. 

 

Na žalost vam danes ne morem obljubiti višjih plač, obljubim pa vam, da boste 

še naprej lahko delali strokovno, brez vtikanja politike v vaše delo. 

 

Vsem skupaj želim prijetno praznovanje novega leta in uspešno 2014. 

 

Hvala.  


